
Bestyrelsens beretning for året 2023 

 

 

• Vi har i bestyrelsen haft en udskiftning, da Finn ønskede at udtræde af bestyrelsen i efteråret. 

Derfor trådte vores 1. suppleant Henrik til. Vi har afholdt nogle bestyrelsesmøder, og vores 

månedlig møde den første lørdag i hver måned, hvor vi stort set alle er til stede, og får vendt de 

daglige ting, i forhold til driften. 

• Vi er 174 medlemmer af vandværket, som er uændret i forhold til tidligere (vandværket er det ene 

medlem, resten er os forbruger)  

• Vi har i 2023 oppumpet 21.741 m3 (hvilket er 4.600 m3 mere end året før), der er nogle forbruger, 

hvor vandforbruget er steget meget, som undersøger eventuelle læk – derfor endnu en opfordring 

til løbende at holde øje med sit vandforbrug, ved at aflæse måleren jævnligt. 

• Der er været en del til/fraflytninger i 2023, helt præcist 13, dette kan jo også være medvirkende til 

et forhøjet forbrug i 2023. 

• Vi har fået foretaget de årlige vandprøver, hvor alle værdier overholder kravværdierne i 

Miljøministeriets bekendtgørelse, det der hedder Drikkevandsbekendtgørelsen. Og så blev vi bedt 

om at af Greve kommune, at få foretaget nogle yderligere PFAS prøver. Vi valgte at få lavet den helt 

udvidede prøvetagning, så vi fik analyseret for 22 forskellig PFAS/PFOS prøver i sommer, og der var 

alle enten ikke eksisterende eller under grænseværdierne. Alle prøvetagninger, kan ses på vores 

hjemmeside. 

• Kommunen havde et ønske om, at vores boring på boldbanen blev løftet op af jorden, så det 

kommer til at være i et ”hus” i stedet for et hul i jorden. Det viser sig, at det ikke er noget krav, der 

stilles, og da udgiften til dette er på mere end 150.000 kr, har vi valgt at stille det i bero. 

• Carsten (vores formand) har deltaget på og bestået de obligatoriske kurser – driftskursus og 

hygienekursus.  

• Vi har ikke haft nogen større ændringer i forhold til vandværkets drift i 2023. 

• Vi deltager i Vandsamarbejdet som er et samarbejde af alle vandværkerne her i kommunen, samt 

Hofor. Der lægges op til at udvide samarbejdet, så Roskilde kommunes vandværker også bliver en 

del af samarbejdet, så der samlet er en større stemme. 

• Vandrådet er for vandværkerne i Greve kommune, hvor vi også deltager, dette har man i 2023 

ønsket at det nedlægges formelt, hvilket sker ved deres generalforsamling.  

• Til slut vil jeg som vi plejer at sluttede beretningen af med, minde om, at det er en god ide, at se 

ned til vandmålerne engang i mellem. 

 


